
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie výstavby a regionálneho rozvoja zo dňa 13.1.2023. 

 

Prítomní:  Ivan Bočko – starosta obce, Miroslav Sučák – predseda komisie  

Členovia komisie: Ing. Tomáš Drobný, Ing. arch. Róbert Vozár, Peter Mračka, Bc. Darina 

Izakovičová. 

Prizvaný hosť: Ing Ľuboš Dušek. 

Ospravedlnení: JUDr. Andrej Adamec, Ing. Ľuboslav Kumančík. 

 

Program: 

1. Predseda komisie privítal prítomných a oboznámil ich so systémom zasadania Komisie 

podľa potreby a v súčinnosti so starostom obce. 

2. Predseda komisie, starosta obce a Ing. Ľuboš Dušek oboznámili prítomných so situáciou 

v oblasti investičnej akcie  „Kanalizácia – IBV Horný mlyn II.“, podrobne sa 

prerokovalo verejné obstarávanie, samotná realizácia diela a tiež požiadavka 

dodávateľa stavby  - firmy PEJB, s.r.o. o preplatenie časti položky týkajúcej sa 

likvidácie výkopovej zeminy na skládke v Trnave a prác naviac oproti súpisu prác 

v súťaži. Dospelo sa k záveru, že komisia odporučila starostovi obce docieliť pri 

rokovaní s firmou  obojstranný kompromis, podstatne nepoškodzujúci žiadnu zo strán. 

3. Na základe podanej žiadosti Jozefa Kameňa komisia uskutočnila miestne zisťovanie 

a pre odborné posúdenie odporučila starostovi obce osloviť SOÚ v Trnave na získanie 

odborného stanoviska, podľa ktorého bude obec následne konať. 

4. Komisia bola oboznámená s opakovanou žiadosťou manž. Chlapečkových o výrub 

drevín (2 ks borovice čiernej) na verejnom priestranstve pred ich RD. Po vykonanej 

obhliadke komisia neodporúča vyhovieť žiadosti, tak ako aj v predchádzajúcom 

zamietavom stanovisku. 

5. Starosta obce komisiu informoval o príprave projektu rekonštrukcie budovy TJ pre 

žiadosť na dotáciu z Plánu obnovy. Komisia odporučila OcÚ zistiť cenové ponuky na 

projekčné práce a požiadavkou sa následne zaoberať na zasadnutí OZ. 

6. Starosta obce informoval komisiu o prebiehajúcich projektoch (Cyklotrasa Bohdanovce 

– Špačince, Zateplenie prístavby MŠ) a o pripravovaných (cyklotrasa Bohdanovce – 

Klčovany a o ďalších menších projektoch, ktoré sú vo fáze podaní žiadostí o NFP alebo 

vo fáze rozpracovania). 

7. Predseda komisie oboznámil prítomných s víziou vybudovania tzv. rekreačno -

oddychovej zóny v ekoparku na obecných pozemkoch, t.č.  prenajatých 

poľnohospodárom. Prítomnosť vodného toku Trnávky by bolo možné využiť na 

vodozádržné jazierko. Komisia odporúča osloviť projektanta na vyhotovenie štúdie, 

ktorou by obec oslovila náležité orgány pre posúdenie uskutočniteľnosti projektu. Do 

tejto úlohy treba prizvať spracovateľa ÚPO Ing. arch. Petra Odnogu a následne 

výsledok zapracovať do vyvolanej zmeny ÚPO. 

8. Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť, konštruktívny a pragmatický prístup 

k prerokovaným témam zasadnutia. 

 

Zapísal Miroslav Sučák 

 

 

 


